

Title (en)

Table basketball game.

Title (de)

Tisch-Basketball-Spiel.

Title (fr)

Jeu de basketball de table.

Publication

**EP 0601481 A2 19940615 (DE)**

Application

**EP 93119432 A 19931202**

Priority

DE 4240702 A 19921203

Abstract (en)

The invention relates to a table basketball game (2) having a pitch (1) with baskets (7) hung up at its two ends, and the pitch (1) has a plurality of hollows (3) and is designed in an uneven manner such that a ball rolling along it always rolls into a hollow (3). Each hollow (3) is provided with an ejector (4), the ejector (4) being essentially vertically displaceable and rotatable via a lever (15) extending beyond the edge of the pitch (1), and a knob (17) is provided on that end of the lever (15) which projects beyond the edge of the pitch (1). In the case of a table basketball game of this kind, the appeal of the game is increased by virtue of the fact that the knob (17) and the ejector (4) are secured on the lever (15) in a manner such that they can be rotated and are connected to each other via a belt drive. <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einem Tisch-Basketball-Spiel (2) mit einem Spielfeld (1) an dessen beiden Stirnseiten Körbe (7) aufgehängt sind und das Spielfeld (1) mehrere Senken (3) aufweist und derart uneben ausgebildet ist, daß ein darauf abrollender Ball stets in eine Senke (3) rollt und daß jede Senke (3) mit einem Auswerfer (4) versehen ist, wobei der Auswerfer (4) über einen sich bis über den Rand des Spielfelds (1) hinaus erstreckenden Hebel (15) im wesentlichen vertikal verschiebbar und drehbar ist, und an dem über den Rand des Spielfelds (1) hinausragenden Ende des Hebels (15) ein Knauf (17) vorgesehen ist, wird der Spielreiz dadurch erhöht, daß der Knauf (17) und der Auswerfer (4) drehbar am Hebel (15) festgelegt und über einen Riementrieb miteinander verbunden sind. <IMAGE>

IPC 1-7

**A63F 7/06**

IPC 8 full level

**A63F 7/06 (2006.01); A63F 7/20 (2006.01)**

CPC (source: EP)

**A63F 7/0612 (2013.01); A63F 7/249 (2013.01); A63F 2250/14 (2013.01)**

Designated contracting state (EPC)

BE CH FR IT LI LU NL

DOCDB simple family (publication)

**DE 4240702 C1 19940414; EP 0601481 A2 19940615; EP 0601481 A3 19950517**

DOCDB simple family (application)

**DE 4240702 A 19921203; EP 93119432 A 19931202**